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ПРЕДСЕДНИКУ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НоВог  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  280. седници  од  20. новембра  2019. 
године, разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Јакшић  Ћурађа, 
поставлено  на  LV седници  Скупјитине  Града  Новог  Сада  од  18. окгобра  2019. 
године, припремњен  у  Градској  управи  за  комуналне  послове  и  тиМ  поводом  
донелоје  Закњучак  број : 352-1/2019-116-Іј  од  20. новембра  2019. године, који  Вам  
са  одговором  на  одборничко  питање  доставјамо  у  прилогу . 

ГРА,ДОНАЧЕЛНИК  

Милош  Вучевић  



Г :РР9НАЧЕЛНИК  
Миош  Вучевић  

о  

Градско  веће  Града  Новог  Сада, поводом  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  
одборничко  питање  Јакшић  Ђурађа  са  LV седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  
18. октобра  2019. године, који  је  припремњен  у  Градској  управи  за  комуналне  послове, 
на   280. седници  одржаној   20.11. 2019. године  доноси  

ЗАКЊУЧАК  

ј. Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничко  питање  Јакшић  Ђурађа  са  LV 
седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  18. октобра  2019. године, који  је  
припремњен  у  Градској  управи  за  комуналне  послове. 

11. Одговор  на  одборничко  питање  Јакшић  Ђурађа, који  чини  саставни  део  овог  
закњучка , доставња  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада. 
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Одборник  у  Скупштини  Града  Новог  Сада, Јакшић  Ђурађ  на  LV седници  Скупштине  
Града  Новог  Сада, одржаној  18. октобра  2019. године, поставио  је  следеће  одборничко  
питање: 

,,Зашто  су  Улица  Храстова  и  Улица  Њилана  у  насеЈбу  Боцке  у  Сремској  Каменици, 
изоставене  из  прве  фазе  радова  на  изградњи  водоводне  и  канализационе  
мреже? 

На  поставњено  питање  Градска  управа  за  комуналне  послове, на  основу  података  
прибавњених  од  стране  Јавног  комуналног  предузећа  ,,Водовод  и  канализација  Нови  Сад  
сачинила  је  следећи  

одгоВоР  

Предмет  изградње  прве  фазе  на  изградњи  водоводне  и  канализационе  мреже  у  
насењу  Боцке, односи  се  на  прву  висинску  зону, а  како  Улица  Храстова  и  Улица  Њињана  
хидраулички  не  припадају  првој  висинској  зоне  оне  нису  ни  предмет  изградње  прве  фазе. 

Наведене  улице  припадају  другој  висинској  зони, па  ће  бити  саставни  део  наредне  
фазе  изградње  водоводне  и  канапизационе  мреже  у  насењу  Боцке . 

• В.д.НАЧЕЛНИКА  

• : Зоран  Станојееић  
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